
Beste Kuurnenaren

CENTRUMSTRATEN OPEN
Binnenkort zijn de werken in de centrumstraten afgerond. Samen met de handelaars, horeca en inwoners kijken we ernaar uit. 
De vernieuwing mag gezien worden. Het wordt aangenaam genieten op een terrasje met een mooi uitzicht. 

EEN LEVENDIGE ZOMER
Onder het motto ‘Kuurne Leeft!’ is er altijd iets te doen in Kuurne. Deze zomer kan u genieten van een gevarieerd aanbod van  
12 kioskconcerten op het marktplein. Daarnaast zetten verschillende verenigingen zich in om mensen samen te laten genieten 
tijdens het Sint-Pietersfestival, p’LatseDoen, Kuurne Congé, Rommelmarkt, Kuurne Balkt, Road Rock … En tijdens de vele 
straat- en buurtfeesten met ondersteuning van het gemeentebestuur.

11 JULI: VLAAMSE FEESTDAG!
We zijn fier om Vlaming te zijn! We zijn fier op Vlaanderen! De interesse in onze geschiedenis en de rijke 
cultuur van Vlaanderen is groot: 1,8 miljoen Vlamingen keken naar 'Het verhaal van Vlaanderen'. Laten we 
die fierheid ook tonen door de vlag van Vlaanderen te laten wapperen. Nog geen vlag? Stuur ons een mailtje.

Samen met het N-VA-team wens ik u allen een prachtzomer toe. Geniet van de vakantie!

Johan Bossuyt, voorzitter N-VA Kuurne

Onze buitenschoolse opvang in een nieuw kleedje:

Plechtige opening vzw De Kangoeroe
We zijn blij. Nog beter, we zijn verheugd! Wie wil het belang van buitenschoolse kinderopvang betwisten? De gemeente Kuurne 
is alvast een goede partner in het organiseren van kinderopvang. Tijdens de huidige legislatuur en mede onder impuls van onze 
N-VA-fractie werd fors geïnvesteerd in een nieuwe huisvesting in de vorm van mooie units.

U weet dat de kinderopvang al jaren zijn 
werk met hart en ziel uitvoert in de oude 
conciërgewoning in het sportpark. Het werd 
hoog tijd om uit te kijken naar een nieuw  
onderkomen ervoor, want de tand des tijds 
had het oude gebouw in haar macht. Nu 
kunnen we eindelijk naar de toekomst kijken 
zonder schroom, op een nieuwe locatie op 
een steenworp afstand van het oude gebouw. 
We blijven dus in die prachtige, groene  
omgeving met tal van ontspanningsmoge-
lijkheden voor de kinderen. Een kind zien 
spelen, lachen en ravotten zonder zorgen, 
vrij en blij. Dat is waarvoor we het doen! We 
kunnen trots melden dat vzw De Kangoeroe 
op 12 juni 2023 de deuren officieel heeft geopend  
in de Boomgaardstraat 166. 

Buitenschoolse 
opvang  

De Kangoeroe 
is open!

Voorzitter Johan Bossuyt, lid BCSD Kirsten Coucke, ondervoorzitter  
Guido Meyfroidt en schepen van Lokale kinderopvang Bram Deloof.
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   Geboren in Kuurne (in het 
moederhuis in de Gasthuisstraat, 
rechtover zijn ouderlijke huis)

   63 jaar oud
   Getrouwd met Marleen De 

Sloovere
   Vader van Sigrid en Thomas
   Verloor vader op zevenjarige 

leeftijd na een slepende ziekte
  Werkt momenteel halftijds voor 

     Ipsos en is verder actief in zijn 
     vennootschap 

   Ontwikkelde samen met prof. dr. 
ir. Vansant van de UIA een filter 
om polluenten uit luchtstromen  
te verwijderen

Filip, vertel eens iets over je dagelijkse 
bezigheden, interesses of hobby’s.
Filip: “Ik nader de pensioenleeftijd 
en werk rustig voort om de vroeger 
ontwikkelde technologie nieuw leven 
in te blazen. Ik ben nog actief in het 
buurtcomité ’T Senter en in mijn vrije 
tijd ga ik graag wandelen. Of ik ga iets 
leuks doen met het gezin. Ik ben bo-
vendien goed gekend als DJ Sjaplure!”

Waarom koos je voor de N-VA en 
hoe kwam je bij afdeling Kuurne 
terecht?
Filip: “Van huis uit waren we eerder 
liberaal geïnspireerd, maar in die 
gedachtegang kon ik me niet meer 
vinden. Ik kwam in contact met  

Jeroen en Johan en werd uitgenodigd 
voor een bestuursvergadering. Dat 
voelde onmiddellijk aan als thuis- 
komen: ik had altijd al een warm hart 
voor Vlaanderen. Fier zijn omdat ik 
Vlaming ben en dat we samen een 
band hebben. Ik was ondertussen  
zeven jaar voorzitter van de afdeling 
en dat is statutair een maximum. Ik 
blijf wel bestuurslid van de afdeling.”

Wat is voor jou de mooiste realisatie 
van het huidige gemeentebestuur?
Filip: “Ik vind de vernieuwing van 
het centrum een echte meerwaarde. 
En dat de nieuwe school op zo’n korte 
termijn gerealiseerd zal worden!”

Is er een specifiek plaatsje in Kuurne 
dat je verkiest?
Filip: “We weten dat Kuurne dicht-
bevolkt is. En toch is er heel wat aan-
dacht voor een groene omgeving. Ik 
denk daarbij aan De Groene Long, het 
Heulebekepad en het Vlaspark. Ook 
Sente heeft een plaatsje in mijn hart.”

Zijn er activiteiten die je graag op de 
agenda wil zien staan?
Filip: “Het verenigingsleven in 
Kuurne bloeit en groeit. Dat is vooral 
dankzij het grote aantal enthousi-
aste vrijwilligers. Als we zo verder 
doen, blijft Kuurne een aangename 
gemeente om in te leven en te wonen. 
Daarvoor ben ik dankbaar. Ik bedank 
graag iedereen die daaraan bijdraagt.”

KENT U FILIP VANHAUWAERT AL? 

Ik put veel kracht uit 
mijn moedige vrouw 
die tegen kanker strijdt.”

kuurne@n-va.be



Wist u dat …

    … het marktplein een maand vroeger dan gepland klaar is? 
Heuglijk nieuws, toch? Hoe kunnen we dat beter vieren dan 
door de kiosk terug te brengen! Tussen 14 juli en 20 augus-
tus organiseert het gemeentebestuur i.s.m. de horecazaken 
rondom het plein twaalf concerten. Ideaal om bij het mooie 
weer te genieten van een frisdrankje op een zonovergoten 
terras. En de kinderen? Die kunnen ravotten op het pop-up-
speelplein voor het gemeentehuis.

… onze bouwmaatschappij Eigen Gift Eigen Hulp sinds 3 mei 
woonmaatschappij WM Elan heet? WM Elan is de fusiemaat-
schappij van SHM Eigen Haard uit Zwevegem en SHM Eigen Gift 
Eigen Hulp uit Kuurne. Ons werkingsgebied is nu groter en omvat 
momenteel Avelgem, Kuurne, Spiere-Helkijn en Zwevegem. Een 
nieuwe naam, maar onze dienstverlening ten aanzien van onze 
huurders blijft dezelfde! Daarnaast zetten wij als woonmaatschap-
pij verder in op de renovatie en vernieuwing van ons patrimonium. 
Ons kantoor in Kuurne blijft in de Koningin Elisabethstraat 19 en is 
te bereiken op het nummer 056 73 81 11.     

… p’LatseDoen de Kuurnse zomer aftrapt en Road Rock eind augustus 
de Vlaskouter doet knallen?

… er vijf nieuwe handelszaken in het centrum zijn bijgekomen dit 
voorjaar? En dat N-VA-schepen van Lokale economie Bram Deloof met 
het ‘Start In Kuurne’-project leegstaande handelszaken in de markt wil 
zetten? Zo wil het gemeentebestuur tijdelijke en betaalbare ruimtes ter 
beschikking stellen aan startende ondernemers om hun een duwtje in de 
rug te geven.

… de gemeenteraad in maart besliste om de werkingssubsidies van  
cultuur- en sportverenigingen gevoelig op te trekken? Het gemeente- 
bestuur wil de dagelijkse werking beter ondersteunen en tegemoet- 
komen aan de verhoogde kosten die ook de verenigingen treffen.

… u voor de organisatie van een straatfeestje 
aanspraak kan maken op een gemeentelijke 
subsidie? Meer info? Surf naar www.kuurne.be/
producten/subsidie-straat-en-buurtfeesten. In 
2022 kregen dertig straatfeestjes een financieel 
duwtje in de rug.    … onze afdeling mooi in beeld kwam tijden de Ronde van 

Vlaanderen? Onze vlagjes en wielerpetjes werden massaal 
uitgedeeld en kleurden het parcours geel en zwart.

Gemeenteraadslid en voorzitter 
Bouwmaatschappij Jeroen Dujardin.

www.n-va.be/kuurne



Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen 
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de doelstelling van 80  procent 
werkzaamheidsgraad te bereiken. Maar de federale regering-
De Croo neemt niet één activerende maatregel.

Vlaams Parlementslid
Axel Ronse

Kamerlid
Sander Loones

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


